

An advertisement for Rui Xin Glassware Co., Ltd. The background is black with scattered red rose petals. On the left, a tall champagne flute is partially filled with a green liquid, with another flute lying on its side in front of it. On the right, two more tall champagne flutes stand upright next to a small yellow pear and two orange fruits. The company logo, 'Rui Xin Glass 瑞信玻璃', and name in English, 'SHENZHEN RUIXIN GLASSWARE CO., LTD', are centered at the top. Below this, the text 'HIGH QUALITY OF LIFE' is written in large white letters, followed by '30000 SQUARE METERS PRODUCTION AREA' and '3 万亩生产基地, 保障产品高质' in smaller white text.

A clear glass mug with a gold rim and a gold leaf pattern on the front, set against a white background. The mug has a simple, modern design with a handle on the right side. The gold leaf pattern consists of several pointed, leaf-like shapes arranged in a row. The rim is a thin, solid gold band. The mug is shown from a slightly elevated angle, casting a soft shadow on the white surface below it.

● 1. 產品規格

- 1) 產品名稱/規格/型號/顏色/包裝/產地/廠名/廠址/電話/傳真/郵箱/網址
- 2) 產品用途/功能/特點/優點/缺點/注意事項
- 3) 產品規格/參數/性能/質量/標準/認證/許可/執照/證書/報告/說明書/圖紙/樣品/照片/視頻/音頻/其他
- 4) Packaging: PVC 包裝/Windows 包裝/其他包裝/包裝材料/包裝規格/包裝數量/包裝重量/包裝尺寸/包裝顏色/包裝圖案/包裝文字/包裝其他
- 5) 產品數量/12000 個/其他數量/其他規格/其他參數/其他性能/其他質量/其他標準/其他認證/其他許可/其他執照/其他證書/其他報告/其他說明書/其他圖紙/其他樣品/其他照片/其他視頻/其他音頻/其他其他
- 6) 產品認證: FDA/LFGB 認證/CA65 認證/其他認證/其他許可/其他執照/其他證書/其他報告/其他說明書/其他圖紙/其他樣品/其他照片/其他視頻/其他音頻/其他其他

● 2. 產品包裝

產品包裝規格/參數/性能/質量/標準/認證/許可/執照/證書/報告/說明書/圖紙/樣品/照片/視頻/音頻/其他

尺寸: **T7.5 cm * B * 7 cm * H9cm**

容量: **235 ml**

重量: **241 g**

其他規格/參數/性能/質量/標準/認證/許可/執照/證書/報告/說明書/圖紙/樣品/照片/視頻/音頻/其他

● 3. 產品說明







- 1111
- 111111
- 11111111
- 11111
- 1111
- 11111111111111
- 11
- 1111

1111111111:



Sedex Members Ethical Trade Audit (SMETA) Report

Version 5.0 Dec 2014, 2/4 Pillar Audit; replaces version 4.0 May 2012

Business Name	Vendor LLC Shenzhen Representative office
Site country	China
Site name	Wenrui Wenhui Craft & Art Co., Ltd.
Parent Company name (if the site)	Not applicable
SMETA Audit Type	☒ 2-Pillar ☐ 4-Pillar
Date of Audit	17 December 2014

Audit Content:

(1) A SMETA audit was conducted which included some or all of Labour Standards, Health and Safety, Environment and Business ethics. The SMETA Best Practice Guidance version 5 December 2013 was applied. The scope of workers included all types of the site e.g. direct employees, agency workers, workers employed by service providers, and workers provided by other contractors. Any deviations from the SMETA Methodology are stated with reasons for deviation in the SMETA Declaration.

(2) The audit scope was against the following reference documents:

- 2-Pillar SMETA Audit
 - IFET Base Code
 - SMETA Additions:
 - Management systems and code implementation;
 - Commitment to Work & Integration;
 - Subcontracting and hiring working;
- 4-Pillar SMETA
 - 2-Pillar requirements (see Additional Pillar assessment of Environment;
 - Additional Pillar assessment of Business Ethics

The new IFET working hours clause

Now integrated into the latest SMETA version.

Where appropriate non-compliance were noted against the IFET code / SMETA Additions & Evaluation and recorded as non-compliance on both the audit report, CAPA and on Sedex.



Alibaba.com Assessed Supplier



Assessment Report

Presented to:
Shenzhen Ruixin Glassware Co., Ltd.
深圳市瑞信玻璃制品有限公司

Gold Supplier & Assessed Company	☒ Self-owned ☐ Wholly Owned ☐ Shareholder/Partner
Relationship	☐ Kinship Inherent Owners ☐ Cooperation Partner
Company Address	Floor 5, No. 12, 3rd Row, Kofu Industrial Park, Kofu, Shaolin, Bei'an Suburb, Shenzhen City, Guangdong Province, China
City / Country	Shenzhen, China
Company of Assessment	Alibaba
Gold Supplier Member ID	ngpss
Gold Supplier Company Name	Shenzhen Ruixin Glassware Co., Ltd.
Contact Person	Ms. Coco Lin
Phone Number	0086-755-23214772
Fax Number	0086-755-23214771
Email	sales@ruixinglassware.com
Website Address (URL)	http://ruixinglassware.en.alibaba.com

Service Provided by Bureau Veritas Certification
Report No.: 160424





Ruixin 15
 3 2

Ruixin Sedex Sgs

2015 10

:



Page 10 of 10



□□□□□□□□



1 瑞信玻璃-瑞信 2009 ~ 2013

2 瑞信玻璃 瑞信玻璃有限公司 2010-2016

3 瑞信玻璃有限公司 Watches & 瑞信玻璃 2014 2016

瑞信玻璃

